
P R O T O K O I , N R I / 0 6
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 27 listopada2006 roku w Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie 1000 zgrom adzeni na sali obrad minut4 ciszy uczcrli pamiEc g6rnik6w,

ktorzy zginqli w kopalni Halemba.
NastEpnie najstarsza wiekiem tadna, Pani Janina Szreniawa otwaria obrady pierwszej sesji
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie kadencji 2006 - 2010. Przewodnicz4ca obrad powitala
zaptoszonych goSci, radnych, burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w
jednostek organizacyjnych Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.
NastEpnie zostal wprowadzony Sztandar Miasta Jpdrzejowa, po czym wysluchano
pafstwowego.

hymnu

Przewodnicz4cy Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Jan Kalisz wrqczyl radnym
zaiwiadczenia o wyborze.

Sekretarz Gminy Renata Kawiorska odczytala pismo Pani Ewy Ptasznik
zrzeczenia sip mandatu radnego.

A'd.2.
Zgodnie z art.23a ust. 1 i 2 ustawy o samorz4dzie gminnym, radni zloLyli Slubowanie.

Ad .3 .
Przewodnicz4ca obrad stwierdzlla, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;

przewodniczqca obrad stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqca obrad zglosila kandydaturp radnego Pawla Faryny na sekretarza obrad.
Radny Faryna wyraztl zgodE.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturg radnego Pawla Faryny
na sekretarza obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpLa porz4dek obrad nastqpujqc4 iloSci4 glos6w:

w sprawle

Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

- 2 0
- 0
- 0

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego.
2. Slubowanie radnych.
3. Stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
4. PrzyjEcie porz4dku obrad.
5. Uchwala w sprawie uchwalenia regulaminu wyboru Przewodnicz4cego

i Wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
6. Wybor Przewodnicz1cego Rady Miejskiej.
7. Przekazame prowadzenia sesji Przewodniczqcemu Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
8. Wyb6r Wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
9. Sprawy roLne.
10. Zamkniecie obrad.



2

A d . 5 .
Przewo dni c zqc a obr ad o dczytara uzasadnieni e do proj ektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqca obrad wsp6lnie z sekretarzem obrad odczytali projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalq nr 111106 w sprawie uchwalenia
regulaminu wyboru Przewodniczqcego i Wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej
w Jpdrzejowie nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:
z a - z o
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/UchwaLanr 111106 w zalqczeniu do protokolu/.

A .d .6 .
Do komisj i skrutacyj nej zgroszono nastqpui 4ce kandydatury:

Kandydaci kolejno wyrazili zgodq na kandydo*urri".

, -__..^11*otl:]tuu 
w JEdrzejowie wybrala radnych Mariq Bararisk4 waclawa KgdrE

r Krzysztota swietlika do skladu komisji skrutacyjnej nastgpuj4c4 ilosci4 glos6w:
z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Radny Przemyslaw piec poprosil o ogloszenie przerwy.
Przewodniczqca obrad Janina Szreniawa stwierdzila, ze komisja skrutacyjna bpdziepracowai w skladzie: Maria Barafska, waclaw Kqdra i Krzysztof Swietiit<.

Przewodnic zqca obrad Janina Szreniawa o godzinie 1030 oglosiia I 5 minut przerwy.

Radny Tadeusz Lesiakowski zglosil kandydaturg radnego Andrzeja Hatnego
na Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Radny Andrzej Hatny v,ryrazil zgodq na kandydowanie.
Wiqcej kandydatur nie zgloszono.

Przewodniczqca obtad Janina Szreniawa o godzinie 1Oas oglosila przerwg trwaj4cq
do godziny 1100 na ukonstytuowanie siE komis]i skrutacyjnej i przygotowanie karl
do glosowania.

Po wznowieniu obrad przewodniczqcy komisji skrutacyjnej Maria Barariska
przypomniaia zasady glosowania. Poinformowala r6wniez, ze 

"ze 
wzglgdu na fakt,

iazgloszono tylko jednego kandydata, zapis w $ 1 pkt g ppkt.4 Re"gulaminu staje
sigbezprzedmiotowy.

Radny Pawel olszak pyta, czy uchwala w sprawie regulaminu nie powinna byi
zmieniona poprzez glosowanie, a nie przez wyjaSnienie przewodnicz4cej t<omlsli
skrutacyjnej.
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Przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej Maria Barariska powiedziala, ze uchwalazostala
jtL przeglosowana, a komisja skrutacyjna mo2e dokonad uszczeg6lowienia regulaminu.

Radca Prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e jeheli sq jakiekolwiek wqtpliwoSci,
nalezy je poddac pod glosowanie; dodaia, 2e jezeli wiceprzewodnicz4cych bpdzie
zgloszonych tylko dw6ch, to taki zapis r6wnie2 stanie siE bezprzedmiotowy, ale Rada
powinna to zaakceptowad poprzez glosowanie.

W zwiQzku z pov'rylszym przeprowadzono glosowanie o uznanie zapisu w $ 1 pkt 8
ppkt. 4 Regulamin u za bezprzedmiotowy.
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1

N astqpn i e komi sj a s krutacyj na przepro wa dzila tape glo sowani e.

Przewodniczqca obrad o godzinie lOls oglosila 10 minut przerwy na policzenie
glos6w i sporzqdzenie protokolu przez komisjg skrutacyjn4.

Po wznowieniu obrad Przewodniczqca komisji skrutacyjnej odczytala protok6l
lw zalqczeniu do niniejszego protokolu/.

Przewodniczqaym Rady Miejskiej w Jqdrzejowie zostal Andrzej Hatny.
/Uchwala nr 112106 w sprawie wyboru Przewodniczqcego Rady Miejskiej w JEdrzejowie
w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 7 .
Przewodnicz4ca obrad Janina Szreniawa stwierdzila, 2e Przewodnicz4cym Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie jest radny Andrzej Hatny w zwi4zku z czym przekazala prowadzenie
obrad nowo wybranemu Przewodniczqcemu.

Radny Andrzej Hatny podzigkowal za wyb6r; wyrazit nadziejg, ze osoba
przewodniczqcego bqdzie lqczyc Radp - nie dzieli6. Powiedzial , Ze takie sq jego intencje i tak
bqdzie sig staral postEpowad.

Radny Marek Cygan zapytal, czy
przewodnic zqce go r ady .

Radca prawny Danuta Kiwiorska
poniewaz sam akt glosowania zapadl
siq ku temu, ze byloby to zlamanie zasad

nie trzeba przeglosowai uchwaly w sprawie wyboru

wyjaSniia, 2e taka uchwala nie podlega glosowaniu,
tajnie. WigkszoS6 pogl4dow na ten temat sklania
tajnoSci.

A d . 8 .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny zaproponowal ten sam sklad komisii

skrutacyj nej dla przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodnicz4cych Rady.

Rada Miejska wniosek przyjgla:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Przewodnicz4cy stwierdzil, 2e komisja skrutacyjna bEdzie pracowala w takim skladzie
jak do wyboru przewodniczqaego Rady Miejskiej.
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Nastqpnie radni przyst4pili do zglaszania kandydat6w na wiceprzewodniczqcego Rady
Miejskiej.

Radny Waclaw Kgdra zglosil kandydaturp radnego Pawla Blaszkiewicza
na Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Radny Jan Adamus zglositr kandydaturg Jana Ziqbiriskiego na Wiceprzewodnicz4cego
Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Radny Przemyslaw Piec zglosil kandydaturE Pawla Olszaka
na Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Radni Pawel Blaszkiewiczi Jan Zigbiriski wrazrh zgodq na kandydowanie.
Radny Pawel Olszak nie wyrazil zgody na kandydowanie.

PrzewodniczEcy Andrzej Hatny o godzinie 1125 oglosil przerwE naprzygotowanie kaft
do glosowania.

Po wznowieniu obrad o godzinie i lls Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przeprowadzil
glosowanie o uznanie zapisu w $ 2 pkt 7 ppkt.4 Regulaminuzabezprzedmiotowy.
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

Nastqpnie PrzewodniczEca komisji skrutacyjnej przypomniala zasady glosowania, po czym
ko mi sj a skrutacyj na przeprowa dzila tajne glo sowani e.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej o godzinie 1145 oglosil 10 minut przerwy
na policzenie gios6w i sporuqdzenie protokolu przez komisjq skrutacyjnq.

Po wznowieniu obrad Przewodniczqca komisji skrutacyjnej Maria Barariska od,czytala
protok6l lw zal4czeniu do niniejszego protokolu/.

Wiceprzewodnicz4cymi Rady Miejskiej w Jgdrzejowie zostali Pawel Blaszkiewicz
i Jan ZiEbiriski.

/Uchwala nr 113106 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcych Rady Miejskiej
w Jgdrzejowre w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .

Radny Tadeusz Lesiakowski w imieniu wlasnym i radnego Przemyslawa Pieca na rQce
Przewodniczqcego Rady Miejskiej Andrzeja Hatnego zloZyl apel w sprawie ustalenia nowei
wysokoSci diet dla radnych ztT4ulu wykonywania mandatu. Radni proponuj4 aby wysokoSi
diet zmniej szyc o 50 %. (Apel w za\qczeniu do protokolu).

Radna Janina Szreniawa zapy4ala Burmistrza, czy rozmawial ze Starost4 na temat
likwidacji hospicjum.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze w sprawie likwidacji ZOL sqto na razie
zamrary dyrektora ZOZ. Ze wzglpdu na wyborczy okres Burmistrz jeszcze nie podj4l rozm6w
ze StarostE na ten temat, jednak obiecal, 2e takie rozmowy podejmie.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e kieruj4c siQ interesem nie tyle Rady,
ale r6wnie2 sprawami zwrqzanymi z budzetem, z racjr ogromnego zadluaenia wynosz4cego
33 o , zapytal, czy radni mogliby wsp6lnie podjqi decyzjE dotyczqcqoszczgdnoSci i zapytat,
czy istnieje mozliwoS6, aby radni otrzymywali materialy,bez zawiadomienia o sesji, drogq
elektroniczn4, w ramach oszczEdnoSci.
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Przewodnicz4cy Andrzej Hatny poprosil Burmistrza o wyjaSnienie, poniewa? radny
Piec podal zadluheme, kt6re wedlug jego wiedzy jest nieprawdziwe.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e radny Piec nie byl na ostatniej sesji, na kt6rej
Burmistrz przedstawial informacjp o zadluZeniu Gminy. Dane radnego Pieca s4 sprzed 4 lat,
natomiast w tej chwlh zadluZenie wynosi okolo 22 oA. Co do oszczqdnoSci - Burmistrz
podpisuje siq pod tym, 2e trzeba oszczgdzac, jednakze proSba, aby wszystkim radnym
informacje przesylac drogq elektronicznq nie mohe by6 spelniona, poniewa| nie kaLdy
z radnych dysponuje Internetem.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Halny powiedzial, 2e jeheli ktoS z radnych dysponuje
Internetem, bEdzie m6gl otrzyma6 materialy drog4 elektroniczn4 jednak trzeba siE bEdzie
zastanowid nad formq potwierdzenia.

Wicestarosta Jqdrzejowski Ewa Ptasznik w imieniu Starosty Jqdrzejowskiego
podziEkowala za zaproszenre na sesjq Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. NastEpnie
pogratulowala Burmistrzowi osi4gniqtego wyniku w wyborach, a takle wszystkim radnym,
Przewodniczecemu Rady i Wiceprzewodniczqcym Rady. Pani Ptasznik dodala, ze Starostwo
Powiatowe hczy nabardzo owocnqwsp6lpracE z Rad4Miejsk4.

Burmistrz Marek Wolski pogratulowal Pani WicestaroScie pelnienia takiej funkcji.
Praca Pani Ptasznrk przez dwie kadencje w Radzie Miejskiej zaowocowala; doceniono
fachowoSc. Burmistrz Zyczy sukces6w nie mniejszych nrZ w Radzie Miejskiej. Nastgpnie
Burmistrz zloZyl gratulacje wszystkim radnym, Przewodniczqcemu i Wiceprzewodnicz4cym
Rady i wyrazil nadziejE na wsp6lprac9 dla dobra miasta JEdrzejowa.

Soitys wsi Borki Wladyslaw Barylski zlo2yl gratulacje Burmistrzowi,
Przewodniczecemu Rady, Wiceprzewodniczqcym Rady oraz radnym. Pan Barylski prosi, aby
Burmistrz i Rada pamiqtali o soltysach - najnizszej instancji, po czym Zyczyl Radzie
owocnvch prac.

Ad. 10.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie l2t0 zamkn4l obrady I

Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Przewodniczqca obradw punktach I - 7
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